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VERSLAG CONGRES 05/04/2025 
 

De voorzitter opent het Congres met eén minuut stilte voor de ons ontvallen leden  en geeft het woord daarna aan de secretaris die de aanwezigheden 
optekent. 
 

Aanwezigheden : DAE, DAN,  DEH, DKP, DNM,  DRZ, EHV, KHV, KSM, MVV, NSS, OLM, SCH, SSR, SWZ, USK, VHV, WSS. = 18 
Volmachten :            =   0 
Verontschuldigd : KJS, NVL          =    2 
Afwezig  : BPR            =   1  
Totaal stemgerechtigde clubs            =  18  
 

 
 
Jaarverslagen: 
SECRETARIS:     - Het PVA telt momenteel nog 21 clubs met in totaal 777 leden waarvan de ledenlijsten voor 2025 tijdig binnen waren waarvoor    
                                        dank aan de leden/clubs. 

    - De AVG ledenlijst wordt door de secretaris apart bijgehouden en in een back-up en bij de Voorzitter opgeslagen, conform de  
       wetgeving ter zake. 

      - De secretaris meld dat het niet verboden is ‘soms’ de site van het PVA te raadplegen, integendeel.         
 
 
PENNINGMEESTER:  - De Penningmeester deelt mee dat de financiële toestand van het PVA  nog steeds bevredigend is. 
      - Het bestuur heeft besloten van 58,00€, uit eigen middelen, toe te voegen aan de prijzenpot van het WTJ. 
      - Voorstel  Begroting 2025 wordt unaniem goedgekeurd.   

     - De nog uit te keren  geldprijzen van het WTJ en de M&V worden ASAP op de door ons gekende rekening van de desbetreffende  
                      clubs doorgestort. Verdeling aan de prijswinnaars gebeurt dan vanuit de club(s) zelf. 

 
 
DIR SPORT:                - Wedstrijdjaar 2024 werd overlopen aan de hand van een evaluatie van deelnemers in 2023. De trend geeft perfect  aan wat  
                                       ook in de financiële balans is terug te vinden, dat de globale terugval van deelnemers aan provinciale wedstrijden en  
                                       kampioenschappen  

       - De deelname aan de wedstrijden van het Winter Tornooi Jeugd blijft ondermaats, toch als we onze ledenlijst overlopen qua aantal  
         jeugdschutter die vertoont. 
       - We stellen wel vast dat onze clubs meer en meer M&V wedstrijden wil organiseren, wat op zich positief is, uiteraard, maar meer   
         wedstrijden zou moeten resulteren in meer inkomsten, maar dit was niet het geval in 2024, waarvan akte..  

 

Na de administratieve-, financiële- en sportieve geplogenheden betreffende de jaarverslagen werd een kleine pauze ingelast 
.  
Na de pauze werd overgegaan tot het verkiezen van een nieuw bestuurslid, de heer Johnny Dorekens, hij stelde zich,  volgen de reglementen PVA,als 
kandidaat Dir. Sport. Na ‘open stemming’ werd de nieuwe Dir. Sport met unanimiteit aanvaard (18/18 stemgerechtigden) voor de nog lopende 2 jaar van 
het mandaat Dir . Sport. Het huidig zetelende bestuur bevestigde nogmaals dat 2025 voor hen het laatste jaar is.  
Hoe het vanaf het jaar 2026 zal lopen voor het PVA zal de toekomst uitwijzen. 
 
Hierna volgende de uitreiking van alle medailles, eretekens en diploma’s van de geschoten records om te eindigen bij de…  
 

 
Rondvraag:   
Het bestuur beantwoorde een viertal vragen die verleden jaar werden gesteld op het Congres. Er kwamen op de antwoorden geen amendementen naar 
voor zodat de antwoorden definitief goedgekeurd werden.  
 
Er werd nog een vraag gesteld door DNM om de mogelijkheid te onderzoeken om op de M&V wedstrijden de schutters een keuze te laten om op een tri-
spot 18m te kunnen schieten indien schutters daarom vragen. 
We zullen dit meenemen en zeker voor aanvang M&V 2025 hierover verder communiceren.   
 
 

Om te eindigen: Dank aan alle aanwezigen. 
 

Rond 12h05 werd het congres beëindigd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

Secretaris/Penningmeester PVA     Voorzitter PVA, 
Raymond Fonteyn,             Jean Daems 
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